
Zápis z 8. jednání Komise Mládeže 2023-2027 

Dne 28.5. 2024 od 20:00 Online MS Teams  

Přítomni: Přikryl Petr, Jana Košťálová, Petr Bříza, Michal Lojka, Jan Štěpánek 

 Omluveni: Ondra Bobek, Dan Audy. 

Hosté: Radim Vašík , Štěpán Novotný, Jiří Hýža 

 

1. Petr Přikryl informoval o postupu inventury majetku ČSJ v oblasti LT Optimist ,pokračuje 

kontrola evidence v oblasti IQ-foil a T293. Po ukončení inventury budou kluby které neplní 

podmínky smlouvy o pronájmu vyzvány k sjednání nápravy a následně k vrácení pronajatých 

lodí do skladu ČSJ . K projednávaným inventurám vznesl Petr Bříza připomínku zda  tato 

agenda a správa majetku nepřísluší do kompetencí správce majetku ČSJ ? 

 

2. Trenér SPS Optimist Jakub Halouzka předložil návrh: 

 
 Jmenovité složení výpravy na mistrovství Evropy 2024 ve třídě Optimist 

Závodníci: Tereza Chlumská, Marek Štolba, Filip Otta, Ela Berntová, Matilda Košíková, Vladimír 

Kováč, David Hrubý 

Trenér: Jakub Halouzka 

Team leader: Jiří Žáček 

Předložený návrh byl jednomyslně přítomnými členy KM schválen a bude předložen na příštím jednání 

VV ČSJ 

3. Proběhla diskuse k přípravě vypsání výběrového řízení na pozici trenéra SCM IQfoil. Návrh 

k projednání připraví pracovní skupina Štěpánek, Přikryl, Novotný. 

 

4. V souvislosti s rozhodnutím NSA o snížení dotace pro byl KM uložen úkol VV ČSJ na nalezení 

úspor ve výši cca 240tis. 

Projitím jednotlivých položek rozpočtu KM bylo rozhodnuto o odebrání příspěvku na zahraniční 

spolupráci trenérům SCM LT ILCA a LT IQ foil.  LT 29er v rozpočtu tento příspěvek neměl 

rozpočtován a u LT Optimist byl tento příspěvek z rozhodnutí SU leden/2024 navýšen o cca     

50 tis.z důvodu MS v Argentině. Další část úspor bude dosaženo plošným snížením příspěvků 

členů SPS a SCM o 7%. Tím dojde k požadovanému snížení celkového rozpočtu o cca 

230000,-kč 

 

5. KM předkládá návrh na vyplacení ½ příspěvku na činnost členům SPS a SCM v již snížených 

částkách , proti řádně vyplněným  vyúčtováním zaslaným účetnímu ČSJ. 

  

Diskuse probíhala průběžně k projednávaným tématům 

 

Schůze ukončena 22:00 

 

Zapsal:  Petr Přikryl předseda KM 



 

 


